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Leszek Antonowicz

sport mieszkańcy

zapytanie ustnie

Zapytał czyją decyzją, kogo z urzędników jest, że trzeba 

ubezpieczać  taką liczbę uczestników zadania, którą 

zgłosiliśmy do wniosku. Odczułem rozmowę z 

urzędnikiem jako próbę szantażu. Lista uczestników jest 

ruchoma. Ubezpieczenie wszystkich ma swój wymiar 

finansowy

Robert Pawłowski: - jest orzeczenie Sądu, że w 

przypadku nie ubezpieczenia uczestników 

projektu przez stowarzyszenie , w razie wypadku 

zobowiązania przechodzą na Gminę.16Sesja nr:

porządek ul. Górnicza

informacja ustnie

Podziękował Burmistrzowi Miasta za spełnienie prośby 

mieszkańców ul. Górniczej t.j. za trwałe umocowanie 

studzienek kanalizacyjnych

19Sesja nr:

lampy ul. Górnicza

informacja ustnie

Na ul. Górniczej naprzeciw ul. Kaczawskiej 2  lampa świeci 

w sposób przerywany,

Robert Pawłowski: szczegółowe odpowiedzi 

otrzymają radni na piśmie

19Sesja nr:

bezpieczeńst ul. Górnicza

informacja ustnie

Jest propozycja wykonania progu spowalniającego na ul. 

Górniczej. Odcinek drogi jest prosty i samochody jeżdżą 

tam bardzo szybko,

Robert Pawłowski:  sprawę przejścia na ul. 

Górniczej sprawdzimy. Przejście musi prowadzić 

skądś dokądś  a jest tam chyba parking. 

Modernizacja kanalizacji burzowej w obrębie 

skrzyżowania jest przewidziana ale nie wiem czy 

to załatwi sprawę odbioru wody w ulewne 

deszcze.

19Sesja nr:

remonty ul. W.Polskieg

zapytanie ustnie

Czy modernizacja  ul. W.Polskiego obejmuje też 

modernizację sieci burzowo – kanalizacyjnej?  Na terenie 

przy garażach konieczna jest dodatkowa studzienka, 

podczas ulewnych deszczów obecna studzienka wybija 

wodę.

szczegółowe odpowiedzi otrzymają radni na 

piśmie

19Sesja nr:

bezpieczeńst ul. Basztowa

informacja ustnie

Stan skrzynki energetycznej przy tablicach koło kościoła, 

jest skorodowana, stwarza zagrożenie

Robert Pawłowski: szczegółowe odpowiedzi 

otrzymają radni na piśmie

19Sesja nr:

bezpieczeńst ul. Basztowa

informacja ustnie

Z budynku, w którym znajduje się sklep z dewocjonaliami  

odpadł kawałek tynku, jest niebezpiecznie.

Robert Pawłowski: szczegółowe odpowiedzi 

otrzymają radni na piśmie

19Sesja nr:
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